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استاندار آذربایجان شرقی:

تردد خودروهای ارسپلاک تا شعاع ۱۳۵ کیلومتری از امروز اعمال میشود/ تردد در محدوده
کل استان را هم پیگیری خواهیم کرد

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه قانون تردد خودروهای ارس پلاک تا شعاع ۱۳۵ کیلومتری از امروز اعمال میشود،

گفت: تردد این خودروها در سطح کل آذربایجان شرقی را نیز پیگیری خواهیم گرد.

بهرام سرمست در آئین تکریم و معارفه مدیرعامل منطقه آزاد ارس، افزود: برای پیشبرد اهداف و برنامه ها باید نگرش سیستمی داشت، بخشی نگر نبود و علایق و سلایق خود را

لحاظ نکرد.

استاندار آذربایجان شرقی گفت: برای تحقق اهداف همه ظرفیت ها باید استفاده شود، زیرا اگر یک جریان، سلیقه و تفکر اعمال شود، ظرفیت های موجود نهفته مانده و شکوفا

نخواهند شد.

سرمست با تاکید بر اینکه در آذربایجان شرقی برای همه استان مسولیت داریم، تصریح کرد: خط کشی قانون در سطوح استانی و شهرستانی می تواند یکی از آفت کار ما باشد و

اگر بگوییم اینجا قانون مناطق آزاد یا مناطق سرزمینی حاکم است، دود این کشمکش ها و تقابل ها به چشم مردم می رود.

وی گفت: اگر می خواهیم برای ارس وندان خدمت کنیم، باید روح قانون را اجرا کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: اگر منطقه آزاد تاسیس شده، برای این است که ظرفیت هایی ایجاد شود و در شرایطی که قرار داریم باید از ظرفیت های منطقه آزاد ارس هم

برای توسعه خود منطقه و هم استان استفاده شود.

سرمست تاکید کرد: متن و روح قضیه این است که همه در کنار هم برای توسعه منطقه آزاد تلاش کنند.

استاندار آذربایجان شرقی در ادامه گفت: اینکه در ارزیابی عملکرد دارای جایگاه و رتبه می شویم کافی نیست، بلکه بازخورد آن برای مردم منطقه موضوع مهمی است و باید تلاش

شود خروجی کار ما در نزد مردم قابل قبول باشد.

وی افزود: هر روز و هر لحظه باید از کارهای خودمان ارزیابی داشته باشیم تا بدانیم مردم چقدر از فعالیت های ما احساس رضایت دارند.

استاندار آذربایجان شرقی، رضایت مردم را شرط اصلی دانست و گفت: رضایت بالادستی ها یک موضوع است و رضایت مخاطبین موضوعی دیگر و اگر درصدد باشیم رضایت

مخاطبین را جلب کنیم، ماندگارترین عملکردی است که از هر کسی باقی خواهد ماند.

سرمست تاکید کرد: در سطح کلان ملی یک تعامل سازنده و همکاری لازم است و اگر از نظر اقتصادی دنبال تحقق اهداف تعریف شده مناطق آزاد هستیم باید از الگوی مناطق آزاد

در کشورهای توسعه یافته استفاده شود.

وی گفت: دروازه ورودی اقتصاد جهانی به کشورهای در حال توسعه همان مناطق آزاد تجاری هستند.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: این کار دارای الزاماتی است و اینگونه نباید باشد که مناطق آزاد صرفا یک اسم گذاری بوده و هیچ تفاوتی با سرزمین اصلی از نظر مزایا و

مشوق ها نداشته باشند.

سرمست افزود: درباره مناطق آزاد به یک باز اندیشی و بازتعریف نیاز داریم و در دولت چهاردهم این شرایط فراهم است.

وی از تضعیف جایگاه مناطق آزاد در گذشته انتقاد کرد و گفت: در دولت گذشته از نظر جایگاه، شان و منزلت مناطق آزاد افول پیدا کرد و جایگاه مناطق آزاد حفظ نشد.

استاندار آذربایجان شرقی از دبیر شورای عالی مناطق آزاد کشور درخواست کرد ابهام معافیت مالیاتی ۲۰ ساله در مناطق آزاد به ویژه منطقه آزاد ارس برطرف شود.

سرمست گفت: ما زمانی قانون داریم، اما در تفسیر آن مشکل داریم که بابد تفسیر را دنبال کنیم تا ایجاد شود؛ زمانی هم قانون داریم اما در اجرا مشکل داریم.

وی اضافه کرد: در معارفه فرماندار جلفا گفتم تردد خودروهای ارس پلاک تا شعاع ۱۳۵ کیلومتری قانون است، اما به مقدمه و هماهنگی در سطح استان نیاز دارد و مدیرعامل

منطقه آزاد ارس راسا نمی تواند این کار را انجام دهد، اما من از امروز این موضوع را برای شما اعمال می کنم.
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استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد؛ در سطح ملی باید دنبال کنیم تا همانند سایر مناطق، محدوده تردد خودروهای پلاک ارس در آذربایجان شرقی استانی شود.

وی گفت: برای این کار نیاز به همفکری، تعامل و پشتیبانی داریم و این کار متناسب با نگاه دولت وفاق ملی است.

سرمست به انتصاب مدیرعامل جدید منطقه آزاد ارس هم اشاره کرد و گفت: در انتصاب وی نقاط مثبتی همچون بومی بودن و اجماع نمایندگان منطقه و استان در این باره وجود

دارد.

استاندار آذربایجان شرقی گفت: برای پیشبرد مسائل استان به اجماع نظر و وفاق اعتقاد دارم و معتقدم ثمره و نفع آن باید به مردم برسد.

وی تاکید کرد: البته این تعامل نباید با معامله اشتباه گرفته شود؛ یعنی ما با نمایندگان تعامل می کنیم اما معامله هرگز

سرمست با بیان اینکه سازمان منطقه آزاد ارس از ذخیره دانایی و کارشناسی تهی شده است، گفت: برای بازمهندسی منابع انسانی در منطقه آزاد نیاز داریم از ذخیره دانایی و تجربه

نهفته و پرورش یافته در منطقه آزاد استفاده کنیم و مدیرعامل جدید اگر بخواهد مسائل را پیش ببرد، باید به پیشکسوتان، دلسوزان و دردمندان منطقه و کسانی که حافظه جانبی

منطقه آزاد هستند، مراجعه کند.

وی ادامه داد: اتفافاتی که در چند سال اخیر در این منطقه افتاده، ضربه جبران ناپذیری به ذخیره دانایی منطقه آزاد وارد کرده است.

سرمست گفت: برای اداره بهتر منطقه آزاد ارس باید از خرد جمعی، خردمندان، کارشناسان و افرادی که متخصص هستند، استفاده کرد.

در این آیین، هادی مقدم زاده به عنوان مدیرعامل جدید منطقه آزاد تجاری صنعتی ارس معرفی و از خدمات مجید کیانی در مدت تصدی این مسئولیت قدردانی شد.
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